

Varhaiskasvatuksen asiakasmaksujen indeksitarkastus 2026

Tulorajat ja maksuprosentit 1.8.2026 alkaen

Varhaiskasvatuksen asiakasmaksujen tulorajat muuttuvat indeksitarkistuksen vuoksi seuraavasti:

Perheen henkilömäärä	Tuloraja	Tuloraja	Maksuprosentti
	1.8.2024	1.8.2026	
2	4066	4369	10,7%
3	5245	5635	10,7%
4	5956	6399	10,7%
5	6667	7163	10,7%
6	7376	7925	10,7%

Enimmäismaksut

Varhaiskasvatuksen asiakasmaksujen enimmäismaksut muuttuvat indeksitarkistuksen vuoksi seuraavasti:

	Nykyinen maksu euroina	Uusi maksu euroina 1.8.2026 alkaen
Enimmäismaksu	311	335
Toisen lapsen enimmäismaksu	124	134
Pienin perittävä maksu/lapsi	30	32

Varhaiskasvatuksen asiakasmaksu määräytyy ennalta varattujen varhaiskasvatustuntien mukaisesti. Perheet voivat valita seuraavista vaihtoehtoista:

Varhaiskasvatusaika tuntia/kk	varhaiskasv.maksu % korkeimmast maksusta	enintään €/kk
0-84 h/kk	60%	201,00
85-146 h /kk	80%	268,00
147- tai enemmän	100%	335,00 t

Perusopetuslain mukainen esiopetus on maksutonta (20h/vko). Mikäli lapsi tarvitsee täydentävää varhaiskasvatusta, peritään maksuperusteiden mukainen maksuperusteiden mukainen maksu varattujen varhaiskasvatustuntien mukaan.